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              62 deltagare 
 

Medlemsmöte nr:2..  
                            .  

§ 1 Mötet öppnas. 
Ordförande Bo Eriksson hälsade dagens medlemmar välkomna till mötet. 

   
§ 2 Ordförande och sekreterare/justerare till mötet. 
 Bo Eriksson , Per-Olof Sjöberg / Bengt-Åke o Britt-Inger Brunsell. 
 
§ 3 Dagordning. 
 En dagordning föredrogs via bildkanon som godkändes 
. 

§ 4 Föregående möte. 
Sommarmötet grusplan med 89 deltagare där vi underhölls av sångkören 
och Håkan samt intog lite mat och gick en tipsrunda.  

   

§ 5 Medlemmar. 
Dagsläget antal medlemmar var 299, en ny tillkom på mötet så nu är vi 

 300 uppdelat på 160 damer och140 herrar.  
 
§ 6 Inkomna Skrivelser redovisas. 
 ABF. Studiedag för seniorer. (2 st. anmälda som deltagare.) 
           Digitala utanförskapet utbildning cirkelledare. (1 st. föranmäld.) 
 Distr. Inbjudan promenaden höjda Kil. 
            Inbjudan ordförandekonferens.(2 st. anmälda.) 
            Kallelse till höstmötet.( ordf./sekr. kommer att delta) 
 
§ 7 Rapporter styrelse. 
 Distriktets ordf. och 9 st. flera från Värmland har varit på förbundets 
 kongress där Åsa Lindestam valdes till ny ordf. efter avgående 
 Christina Tallberg.  
 Vårt distrikt har tagit fram en målsättningsplan för att få nya medlemmar och 

de önskar få inbjudan till ett kommande styrelsemöte för att informera.  
 Information om att betala resan med PRO Mastercard om man gör det 
 så ingår det en hel del olika försäkringar.  
 Resan till norra Värmland med rast vid Brattfallet och ett besök i Dalby 

kyrka innan målet pilgrimstapeten kunde beskådas visade sig bli en dag där 
 alla förväntningar uppfylldes med  råge. 
 Kassören föredrog ekonomin som i dagsläge har lite underskott men 
 goda förutsättningar finns att det skall stabilisera sig innan årsskiftet. 
 
§ 8 Nya frågor 
 Blankett från ABF finns utlagd på bord med önskan om att någon fyller i tips 

om vad som kan uppstartas i nya cirklar eller kurser samt även visa intresse 
att ställa upp som ledare, 

 Gav inget bra resultat, endast en ifylld blankett visade sej med  
 önskemål om mer digifika och datorkunskap samt en ny omgång om 
 Ransbytapeten. 
 ABF och Socialstyrelsen kommer den 17 oktober att visa första filmen 
 av fyra i Forshaga Folkets hus, det blir The Father en film som visats en 

gång tidigare och som många missade då. 
 Föranmälan skall göras och vid mötesslut anmäld 4 st. intresse. 
  



 

------- Mötet tog en paus och dagens höjdpunkt musik-quiz kunde börja. 

 Lars ,Bo och Johnny hade gjort en lättsam och trevlig fråge-omgång. 
 Ingen lyckades få alla rätt denna gång men fler omgångar kommer det att 

bli eftersom gensvaret var mycket positivt. 
  
§ 9 Nästa medlemsmöte. 
 Budgetmöte fredagen den 11 november. 
 
§ 10 Mötesavslutning.  

Mötet avslutades med kaffe/smörgås samt dragning av försålda åror. 
   

 
               Ordf. Bo Eriksson                    Sekr. Per-Olof Sjöberg.   

 Justerare.  Bengt-Åke Brunsell        justerare   Britt Inger Brunsell 


